
Rakennusinsinöörikilta ry Pöytäkirja Raadin kokous 27/2023

Aika: 31.10.2023 Paikka: Otakaari 4, Huone 149
kello 12:00 02150 Espoo

Läsnä: Aino Tornivaara (puheenjohtaja) Rasmus Kontio
Vilma Martti Maiju Koponen
Sofia Ahola Aino Ylänne (S 8.1.)
Aino Juvakka Elias Pasanen
Tommi Karvonen Elias Peltola (sihteeri)

Poissa: Ella Koivisto Maiju Koponen
Miika Luhtamäki

1. KOKOUKSEN AVAUS
1.1. Tornivaara avasi kokouksen ajassa 12:03.

2. KOKOUKSEN LAILLISUUDEN JA PÄÄTÖSVALTAISUUDEN TOTEAMINEN
2.1. Kokous todettiin lailliseksi ja päätösvaltaiseksi.

3. ESITYSLISTAN HYVÄKSYMINEN
3.1. Esityslista hyväksyttiin kokouksen viralliseksi työjärjestykseksi.

4. EDELLISEN KOKOUKSEN PÖYTÄKIRJAN HYVÄKSYMINEN
4.1. Edellisen kokouksen pöytäkirja hyväksyttiin muutoksineen

5. ILMOITUSASIAT JA POSTI
5.1. Tornivaara ilmoitti, että kilta vuokraa Suomen lipun ja jalan

kokoomusopiskelijoille hintaan 75 €.
5.2. Pasanen kertoi, että IK True Beautyn mestaruus alkoi 8-3 voitolla
5.3. Tornivaara kertoi, että killan vaalihaku on alkanut hyvin ja noin puoliin

pakollisista raativiroista on hakijoita.
5.4. Postissa saapui tilattuja hopeisia ansiomerkkejä Promler Oy:ltä.

6. JÄSENASIAT
6.1. Uudet jäsenet

Päätös: Hyväksytään liitteenä olevat (Liite 1) olevat uudet jäsenet.
6.2. Raadin palaute

Tornivaara kertoi, että oli saanut suullista palautetta kiltahuoneella
käsiteltävistä yksityisasioista. Tornivaara pyysi raatilaisia kiinnittämään
huomiota siihen, millaisista asioista keskustellaan esimerkiksi kiltahuoneella
ja mitkä asiat tulee pitää vain raadin tiedossa.

7. YLEISTÄ
7.1. Kuulumiskierros

Ahola kertoi, että hyvää kuuluu. On innoissaan, koska Polin approilla on Eevil
Stöö.
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Karvonen kertoi, että kuuluu ihan hyvää. Viikonloppuna kävi kotona, joka oli
mukavaa. Perjantaina saksaan lähtö.
Kontio kertoi, että oli vanhempien luona. Oli mukavaa.
Pasanen kertoi, että oli vanhempien luona. Kertoi, että lähtee myös
perjantaina saksaan.
Peltola kertoi, että oli vanhempien luona. Kandidaatintutkielma stressaa.
Juvakka kertoi, että oli isovanhemmilla. Oli mukava nähdä isovanhempia.
Martti kertoi, että kuuluu hyvää. Oli Otaniemessä viikonloppuna. Body pump
vei mehut.
Tornivaara välitti Koposen terveiset. Terveisiä Tommille ja Pasille,
viikonloppuna pääsee juomaan kaljaa edullisesti.
Tornivaara kertoi, että oli Luhtamäen kanssa viikonloppuna Tampereen
Rakentajakillan vuosijuhlilla. Seuraavana päivänä oli lippukunnan tapahtuma.
Sunnuntai meni vanhempien luona.

7.2. Menneet tapahtumat
7.2.1. Dipolin Appro

Pasanen kertoi, että hyvin meni. Keittiössä oli kiireistä.
7.2.2. Maistereiden Fazer-excursio

Juvakka kertoi, että meni oikein makoisasti. Tapahtumasta tuli
positiivista palautetta ja halukkaita osallistua olisi ollut enemmän kuin
oli sovittuja paikkoja.

7.2.3. HalloweENG
Juvakka kertoi, että tapahtumassa oli vähän porukkaa. Hyvä DJ
soittamassa ja hyvä meininki. Tapahtumajärjestäjät harmittelivat, että
oli vähän porukkaa.

8. YHTEISET
8.1. Vuosijuhlaedustukset

8.1.1. YRK 64 2.12.
Tornivaara kyseli halukkaita raadista edustamaan vuosijuhlille.
Raadista ei ollut halukkaita. Mainostetaan edustusta toimihenkilöille.

8.2. Toimarikysely
Martti kertoi, että kyselee kiltalaisilta mielipiteitä toimihenkilöviroista. Kyselyllä
kartoitettaisiin kokemuksia ja mielipiteitä nykyisistä toimihenkilöviroista ja
niiden toimivuudesta.

8.3. Vaaliteemaiset kiltiskahvit
Martti kertoi, että järjestetään vaaliteemaiset kiltahuonekahvit 7.11. kello
15-17. Kahveilla voi jutella vaaleista. Raatilaiset ovat tervetulleita mukaan.

8.4. Vaalikokous
Tornivaara esitteli aikataulua sekä alustavia kokouskäytäntöjä
vaalikokouksesta. Kello 18 olisi tarkoitus lopettaa viimeistään. Esitteli myös
alustavan kokouskutsun ja liitteet.
Martti kertoi, että tarvitaan ääntenlaskijat sekä pöytäkirjan tarkastajat.
Martti ja Ahola ovat ääntenlaskijat ja pöytäkirjan tarkastajat.
Karvonen ja Kontio ovat ovella jakamassa äänilaput, sekä ottamassa nimet
ylös.
Koponen, Luhtamäki ja Koivisto muiden asioiden hoitamiseen salissa.
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Tornivaara ja Juvakka leipovat torttuja.
8.5. Hyvinvointiaamupala korkeakoulun ja MK kanssa ma 20.11.

Martti kertoi, että tapahtumaan on tarkoituksena tulla opintopsykologi.
Tornivaara kertoi, että koulu tarjoaa tarvikkeet, mutta kilta järjestää
aamupalan.

8.6. Ehdotus perinneohjesäännön muutokselle
Tornivaara mainitsi, että lisätään maininta I-palkista perinneohjesääntöön,
joka hyväksytään vaalikokouksessa.

9. MAISTERITOIMIKUNTA
9.1. KvKPP

Juvakka kertoi, että tapahtumaa järjestetään. Yrityksille on laitettu
sähköpostia. Painottaa, että tapahtuma on kaikille kiltalaisille tarkoitettu.

9.2. ENG kv raha
Juvakka kertoi, että koulu on pyytänyt ENG:in maisterikapteeneja
järjestämään tapahtuman kannustamaan kv opintoihin. Tapahtuma toivotaan
järjestettävän jo marraskuussa. Juvakka sanoi pohtivansa tapahtuman
toteutusta vielä muiden maisterikapteenien kanssa.
Keskustelua heräsi myös vaihto-opintojen mainostamisessa kiltalaisille.
Juvakka tekee grafiikan killan vaihtostooreihin, joita kiltalaiset voivat tehdä
vaihto-opiskelustaan.

10. IE-Perhe
10.1. pIKkujoulut

Karvonen kertoi, että YIT olisi tuomassa karkkeja. Karvonen selvittää henkilöä
hakemaan karkkeja kiltikselle

11. FUKSITOIMIKUNTA
11.1. Kapujen vartit

Juvakka mainitsi, että aikoja ei ole varattu kovin paljoa.

12. ULKOASIAINTOIMIKUNTA
12.1. Ramboll-aamupala

Karvonen kysyi, että tarvitsee apua tapahtumailmoituksen tekemiseen. Ahola
näyttää Karvoselle, miten tapahtumailmoituksen voi tehdä nettisivuille.

12.2. Kesätyösauna
Karvonen kysyi, että voisiko joku varata tilan tapahtumaa varten.
Tornivaara lisäsi Karvoselle oikeudet varata tiloja killan tunnuksilla.

13. VIESTINTÄTOIMIKUNTA
13.1. Ei esille tulleita asioita.

14. RAHA-ASIAT
14.1. Laskut ja kulukorvaukset

Päätös: Hyväksytään liitteenä (Liite 2) olevat laskut ja kulukorvaukset.

15. OPINTOTOIMIKUNTA
15.1. Ei esille tulleita asioita.



Rakennusinsinöörikilta ry Pöytäkirja Raadin kokous 27/2023

16. SISÄASIAINTOIMIKUNTA
16.1. Arkistointi

Martti kertoi, että pitäisi kerätä arkistoon materiaalia. Pyysi keräämään
tavaraa arkistoon.
Luhtamäki viestittänyt, että tulisi arkistoida fuksioppaat ja pistekortit.

17. AYY
17.1. Ei esille tulleita asioita.

18. MAIK, AA-KERHOT JA RIL
18.1. Ei esille tulleita asioita.

19. M.E.T.A.
19.1. Tornivaara kertoi, että kilta on saanut kutsun Wähäjouluun.

Päätös: Juvakka ja Peltola edustavat kiltaa Wähäjoulussa.
19.2. Tornivaara kertoi, että 151. Teekkariperinnejuhlaan tulee lippuairue, johon

tulee killan lippu. Airueen kantajat ovat tapahtumaan osallistuvat Tornivaara ja
Pasanen. Tornivaara selvittää myös pääsisikö Joonatan Seppänen
airueeseen.

19.3. Martti kysyi, että halutaanko pitää yhteinen kokous raadin vaihdosta ennen
vai jälkeen vaalikokouksen, koska tiloja pitäisi varailla. Tornivaara mainitsi,
että kriittiset tilat voi varata jo.

19.4. Ylänne kertoi, että hänen henkilökohtaisesti tilaamiensa pöytäkolmioiden
lasku on tullut Origos Oy:ltä killan sähköpostiin.
Tornivaara mainitsi, että Ylänteen tulee pyytää hyvityslaksun sekä uuden
henkilökohtaisen laskun Origos Oy:ltä.

19.5. Ylänne kertoi kuulumiset. Ei ihmeempiä. Stressit varmaan nolla.

20. SEURAAVA KOKOUS
20.1. Seuraava kokous pidetään vakiokokousaikaan viikon päästä tiistaina kello 12.

21. KOKOUKSEN PÄÄTTÄMINEN
21.1. Tornivaara päätti kokouksen ajassa 13:46.

VAKUUDEKSI

_______________________ _______________________

Aino Tornivaara Elias Peltola

puheenjohtaja sihteeri
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Laskut hyväksytty kokouksessa 31.10.2023

Tosite Kenelle Selite Summa (€)

Liisa Ryhänen Vujulahja 10,00

Vilma Martti Orientaatioviikon maanantain ruokatilaus 338,27

Vilma Martti Vujuedustus lämmönsiirto 62,70

Ilmari Oinonen Kahvia kiltikselle 41,53

HEF Group Oy Halloweeng-haalarimerkki (⅓) 306,88

Teekkarispeksi ry Kaukkarien tekniikka 434,00

HEF Group Oy Pinssit 308,76

MAIK ry MAIK-vujujen lipputulot 4560,63

Sähköpostilla hyväksytyt laskut

Tosite Kenelle Selite Summa (€) Hyväksytty



__________________________ _________________________

Aino Tornivaara Rasmus Kontio

IK:n puheenjohtaja IK:n rahastonhoitaja


